
Referat fra GMU-møde den 6.5.2025 
  
Til stede: Sif, Henrik og Povl (ref.) 
Afbud: Jens 
  
Verdensmål bebyggelse 
- Vi har nu de 17 reviderede Hyldespjældsmål og opgaven er, at de bliver brugt og gør en 
forskel, så de ikke bare ender som ord på et papir. 
- Umiddelbart vil vi producere 2 ting. Dels en ny puslespilsplakat og dels en 
informationsskrivelse. 
- Plakaten skal skille sig ud fra den tidligere plakat, så puslespillet skal være rundt. Teksten 
skal også kunne læses i lille størrelse, når den optrykkes i Hyldeposten (det kan evt. være som 
midteropslag). Verdensmål Centeret prøver at lave layout på den. 
- Skrivelsen skal genkalde ideen med at være Verdensmålbebyggelse, hvorfor det giver 
mening og inspirere til selv at ville være en del af det. Skrivelsen skal kun være på en A4 
side, og på den anden side kan plakaten optrykkes. Skrivelsen kan husstandsomdeles. 
- Generelt skal vi italesætte målene og bruge de forskellige kanaler. Vi kan også prøve, når vi 
træffer beslutninger, at se på, hvordan de relaterer sig til målene. 
  
Hvad skylder vi fra Handleplanen 
* Mål 1: 
- Vi kan godt lave noget på medlemskab af Delebilen, og på (el)cykler og bakke op om at 
Albertslund er en cykelby. 
- Gate 21 er ved at evaluere ”Dott-cyklerne”, vi følger, hvad der kommer ud af det. 
  
* Mål 2: 
- Lige nu er der ikke meget om Helhedsplanen, men det kan der komme til efteråret og 1-års 
gennemgangen. Der kunne laves en spørgeskemaundersøgelse – det tager vi med til 
Byggeudvalget. 
  
* Mål 3: 
- Vi og Klunserne og Verdensmål Centeret har lavet en del om affaldssorteringen, men det 
kan vi jo aldrig lave nok af…. 
  
Hyldespjælds fest i september 
- Vi kunne godt se for os, at det bliver en fest med lege (gamle lege, fagenes fest agtig, sjove 
lege….) for børn og familier, at det var samlet et sted og ikke delt ud på ”åbne værksteder”. 
Om aftenen er der så fællesspisning og musik (nævnt blev Burnin Red Ivanhoe og 
Skousen….). 
  
Andet: 
- Materialegården: Finansieringen kommer på ekstraordinært beboermøde. 
- ”Ind i det grønne”: Der var ikke meget run på pavillonen, da vi præsenterede projektet. 
- Lammelaug: Vi er pt. 2 interesserede. Der arbejdes på at blive 4. 



- Affald indsamling den 6.4.: Den gik som den gik, Ok men ikke prangende. 
  
Næste møde: 
Torsdag den 12.6., hvis Jens kan, ellers den 10.6. 
  
 
 


